

 <p>شركة بيت جالا لصناعة الادوية Beit Jala Pharmaceutical Co. بيت جالا - فلسطين</p>	Benzima-C	Doc. No. : PAW-25-7211-0
	Mouthwash and Gargle	Issue date: 11/2/2020
	Leaflet Art Work	Page 1 of 5

Composition:

Benzylamine HCl 0.15%
Chlorhexidine gluconate 0.12%

Preservative:

Methylparaben .002 %

Therapeutic Activity:

A combination of a non-steroidal anti-inflammatory (Benzylamine hydrochloride) and an antiseptic (Chlorhexidine gluconate).

Indications:

Benzima-C Mouthwash and gargle is indicated for fast temporary relief from the symptoms of:

- Sore throat, tonsillitis, pharyngitis, mouth ulcers
- Swelling, redness and inflammatory conditions
- Pain following mouth or throat surgery
- Pain following dental procedures including orosurgical and periodontal procedures.

When Should This Preparation Not Be Used:

Benzima-C mouthwash and gargle is contraindicated in patients with known hypersensitivity to Benzylamine hydrochloride or Chlorhexidine gluconate.

Do Not Use This Medicine Without Consulting Your Physician Before Starting Treatment:

If you are pregnant or breastfeeding.

Warnings and Precautions:

- A harmless superficial discoloration of the teeth may occur with prolonged use of products containing chlorhexidine
- Not recommended for children under 6 years
- Uninterrupted treatment should not exceed 7 days. If symptoms persist, see your doctor
- Benzima-C mouthwash and gargle use is not advisable in patients with hypersensitivity to acetylsalicylic acid (aspirin) or other NSAIDs. Talk to your doctor before using Benzima-C mouthwash and gargle if you have hypersensitivity to the mentioned drugs
- Avoid contact with the eyes.

Side Effects:

In addition to the desired effects of Benzima-C mouthwash and gargle, some side effects may occur during the course of treatment such as:

Most common: Oral numbness

Rare side effects: Temporary discoloration of the teeth, tongue and dental restorations, burning or stinging sensation, dry mouth or thirst, tingling sensation, warm sensation in mouth, taste disturbance, nausea and vomiting, dizziness, headaches, drowsiness and allergic reactions (Including skin rashes and increased sensitivity to sunlight)

Uncommon side effects: Life threatening allergic reactions which includes: severe redness or itching, swelling of the tongue, lips, eyes or throat, difficulty breathing, confusion and severe pain

 <p>شركة بيت جالا لصناعة الادوية Beit Jala Pharmaceutical Co. بيت جالا - فلسطين</p>	Benzima-C Mouthwash and Gargle Leaflet Art Work	Doc. No. : PAW-25-7211-0
		Issue date: 11/2/2020
		Page 2 of 5

In the event that you experience side effects not mentioned in this leaflet, or if there is a change in your general health, consult your physician immediately.

Drug Interactions:

If you are taking another medicine concomitantly or if you have just finished treatment with another medicine, inform your physician in order to prevent hazards and lack of efficacy resulting from drug interactions.

To Avoid Poisoning:

1. Keep the medicine out of the reach of children
2. If an excessive dose is taken, or if a child swallowed the medication accidentally, seek help at an emergency and take the remaining medicine with you
3. Do not induce vomiting without consulting the physician
4. Do not use your medication in the dark, always read the label and make sure you are using the right medication
5. Always notice the expiry date and never use the medicine after the mentioned date
6. Avoid exposure of the drug to excessive heat and humidity during storage
7. Use the drug only as prescribed.

Dosage And Directions For Use:

Dosage

- Adults and children 6 years and over: 15 ml every 1½ - 3 hours
- Children under 6 years: Not recommended.

Directions for use

- Hold the solution in the mouth or gargle for at least 30 seconds
- Solution should be expelled from the mouth after use. Do not swallow.

Missed Dose:

Use the missed dose as soon as you remember, unless it is almost the time for your next dose, skip the missed one and continue as your regular dose schedule.

Storage:

- Store at temperature below 30°C, away from light
- Do not use the product after one year from opening the bottle.

Presentation:

A bottle of 200 ml solution.



81, Al-Madaress Str.
P.O. Box 58
Beit Jala - Palestine
<http://www.beitjalapharma.com>

بنزيمـا- سي
غسول للفم و غرغرة

التركيبة الدوائية:

بينزيدامين هايدروكلورايد ٠,١٥ %
كلور هيكسيدين غلوكونيت ٠,١٢ %

المادة الحافظة:

ميثيل بارابين ٠,٠٢ %

الفاعلية العلاجية:

مزيج مكون من مُضاد التهاب لاسيتيرويدي (بينزيدامين هايدروكلورايد) و معقّم (كلور هيكسيدين غلوكونيت).

الاستعمالات:

يستخدم بنزيمـا- سي غسول للفم و غرغرة للتخفيف المؤقت السريع من أعراض:
- التهاب الحلق، التهاب اللوزتين، التهاب الحنجرة، تقرحات الفم
- الإنتفاخ، الإحمرار والحالات الإنتهابية
- الألم الناجم عن عمليات الفم أو الحلق
- الألم الناجم عن إجراءات الأسنان التي تشمل عمليات الفم و دواعم الأسنان.

متى يمنع استعمال هذا العلاج:

يمنع استخدام بنزيمـا- سي غسول للفم و غرغرة لدى المرضى الذين يعانون من وجود حساسية معروفة لبينزيدامين هايدروكلورايد أو كلور هيكسيدين غلوكونيت.

لا تستخدم هذا الدواء دون استشارة طبيبك قبل بدء العلاج:

إذا كنت حاملاً أو مرضعة.

التحذيرات و الاحتياطات:

- قد يحدث تغير سطحي غير ضار في لون الأسنان مع الاستعمال المطوّل للمستحضرات التي تحتوي على كلور هيكسيدين
- غير موصى به للأطفال أقل من ٦ سنوات
- يجب أن لا يتعدى الاستعمال المتواصل ٧ أيام. يجب مراجعة الطبيب إذا استمرت الأعراض
- لا يُنصح باستعمال بنزيمـا- سي غسول للفم و غرغرة لدى المرضى الذين يعانون من حساسية للأسيتيل ساليسيليك أسيد (الأسبيرين) أو لمضادات الإلتهاب اللاستيرويدية الأخرى. تحدث إلى طبيبك قبل استعمال بنزيمـا- سي غسول للفم و غرغرة إذا كنت تعاني من حساسية للأدوية المذكورة
- تجنب الملامسة مع العينين.

الأعراض الجانبية:

إضافة إلى التأثيرات العلاجية المرغوبة لبنزيمما- سي غسول للفم و غرغرة، قد تحدث بعض الأعراض الجانبية خلال فترة العلاج مثل:

شائعة جداً: خدران الفم

أعراض جانبية نادرة: تغير مؤقت في لون الأسنان، اللسان و الحشوات السنية، شعور بحرقاة أو لسعة، جفاف الفم أو عطش، إحساس دافئ بالفم، اضطرابات في التذوق، غثيان، تقيؤ، دوخة، صداع، نعاس، و تفاعلات تحسسية (تشمل طفح جلدي و زيادة الحساسية لأشعة الشمس)

غير شائعة: تفاعلات تحسسية مهددة للحياة و التي تشمل: احمرار شديد أو حكة، انتفاخ اللسان، الشفتين، العينين أو الحلق، صعوبة في التنفس، ارتباك و ألم شديد

في حال عانيت أعراض جانبية غير مذكورة في هذه النشرة، أو إذا كان هناك تغير في وضعك الصحي العام، استشر طبيبك فوراً.

التفاعلات بين الادوية:

إذا كنت تستخدم دواءً آخر في نفس الوقت أو انتهيت مؤخراً من العلاج بدواء آخر، أعلم طبيبك بذلك لتجنب المخاطر و قلة نجاعة العلاج التي تنتج من التفاعلات بين الأدوية.

لتجنب التسمم:

1. إحتفظ الدواء بعيداً عن متناول أيدي الأطفال
2. إذا تناولت جرعة زائدة أو إذا تناول طفل الدواء عن طريق الخطأ، يجب التوجه مباشرة الى قسم الطوارئ مع أخذ الكمية المتبقية من الدواء
3. لا تحاول إحداث التقيؤ دون استشارة الطبيب
4. لا تتناول دواءك في الظلام و اقرأ التعليمات لتتأكد أنك تأخذ الدواء الموصوف لك
5. انتبه دائماً لتاريخ نهاية صلاحية الدواء و لا تأخذ الدواء بعد تاريخ الإنتهاء المذكور
6. تجنب تعريض الدواء للحرارة و الرطوبة الشديديتين خلال فترة التخزين
7. تناول الدواء حسب الوصفة فقط .

الجرعة وتعليمات الاستخدام:

الجرعة

- البالغين و الأطفال أكبر من 6 سنوات: ١٥ مل كل ساعة و نصف إلى ٣ ساعات
- الأطفال أقل من 6 سنوات : غير موصى به.

تعليمات الاستخدام

- أبقِ المحلول في الفم أو تفرغ لثلاثين ثانية على الأقل
- يجب إخراج المحلول من الفم بعد الاستخدام . ليس للبلع.

في حال نسيان الجرعة:

استخدم الجرعة المنسية حالما تتذكر، ولكن إذا إقترب موعد الجرعة الثانية، اترك الجرعة المنسية وأكمل حسب جدول الجرعات الاعتيادي.

 <p>شركة بيت جالا لصناعة الادوية Beit Jala Pharmaceutical Co. بيت جالا - فلسطين Beit Jala - Palestine</p>	Benzima-C Mouthwash and Gargle Leaflet Art Work	Doc. No. : PAW-25-7211-0
		Issue date: 11/2/2020
		Page 5 of 5

التخزين:

- احفظ المستحضر على درجة حرارة أقل من ٣٠ °م، بعيداً عن الضوء
- لا تستخدم المستحضر بعد سنة من تاريخ فتح العبوة.

العبوة:

عبوة تحتوي على ٢٠٠ مل محلول.



شركة بيت جالا لصناعة الأدوية

شارع المدارس رقم ٨١

ص . ب ٥٨

بيت جالا - فلسطين

<http://www.beitjalapharma.com>